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2025 中國香港小型賽車錦標賽 暨  Asia Pacific Motorsport Championship 選拔延期通知 

 

感謝各位對「2025 中國香港小型賽車錦標賽」暨「Asia Pacific Motorsport Championship 選

拔」的支持與關注。為確保賽事的公平性及完整性，在諮詢運動員及相關持份者意見並經

過審慎評估後，決定延期舉行正式比賽。 

 

原定於 2025年 4月 5日至 6日舉行的活動將調整為賽前熱身賽。此熱身賽僅作為正式比賽

前的預備賽，不計算錦標賽分數亦不涉及「Asia Pacific Motorsport Championship 選拔」的

正式遴選。 

 

有關正式比賽的日期及其他相關詳情，本會將另行公告。同時，本會誠邀各位參與預定於

2025年 4月 5日至 6日舉行的熱身賽，以作賽前準備。此熱身賽成績亦可用於賽車牌照升

級。 

 

對於此次延期可能造成的任何不便，本會深表歉意，並期望此決定能為參賽者提供更充分

的準備時間，以迎接未來賽事。如有任何查詢，歡迎隨時與本會聯繫。電話：(852) 3583 3615 

電郵：motorsports@hkaa.com.hk 

 

中國香港汽車會賽事委員會  

二零二五年三月二十日 
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20th March 2025 

 

 

Postponement Notice: 2025 Hong Kong, China Karting Championship & Asia Pacific 

Motorsport Championship Qualifier 

 

Thank you for your support of the "2025 Hong Kong, China Karting Championship" and the "Asia 

Pacific Motorsport Championship Qualifier." Following careful consideration and consultation 

with athletes, our association has decided to postpone the aforementioned event. 

 

Originally scheduled for 5-6 April 2025, the event will now be restructured as a warm-up race. 

Please note that this warm-up race is intended solely as a preparatory activity, the result will NOT 

be counted in the overall standing and winners will NOT qualify for the "Asia Pacific Motorsport 

Championship." 

 

Further details, including rescheduled dates and additional information, will be announced in due 

course. We invite you to participate in the warm-up race on 5-6 April 2025 as part of your 

preparations. The result of this warm-up race could be used to upgrade licence. 

 

We sincerely apologize for any inconvenience this postponement may cause and trust that this 

adjustment will provide participants with ample time to prepare for the forthcoming events. Should 

you have any inquiries, please do not hesitate to contact us at: Tel: (852) 3583 3615 Email: 

motorsports@hkaa.com.hk. Thank you for your understanding and support. 

 

Motorsport Council 

Hong Kong, China Automobile Association 
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